
Összefogtak a civilek Pécsért!   

Írta: Bereczki Lajos
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 Csütörtök  este rendhagyó összejövetel volt az Apáczai Nevelési Központ
Művelődési  Házában. Civil szervezetek gyűltek össze a városból azért, hogy az
egyesületek  vezetői beszélgessenek egymással és összefogjanak közös
programok szervezéséért.  A tanácskozáson mindannyian egyetértettek abban,
hogy eztán jóval több  figyelmet kell fordítani a városvezetőknek a civilekre,
cserébe öntevékeny és a  városi intézményeket segítő szolgáltatásokra
számíthatnak a részükről.

Képünkön a tanácskozás résztvevői láthatók.
  

    

Fodor  Ibolya a vendéglátó Kertvárosiak az Élhető Kertvárosért Egyesület vezetője  (KÉK)
szerint jól állnak a tárgyalások a város vezetésével. Legújabb  elképzelésük az, hogy
Kertvárosban egy úgynevezett „decentrumot” hozzanak  létre, amelynek segítségével az itt
élőknek nagyjából feleslegessé válik a  belvárosban található önkormányzati hivatalok
látogatása. A helyi, leegyszerűsített  és gyors ügyintézéssel mindenki jól jár, a polgárok
felesleges utazgatást és  sorban állást spórolnak meg, a hivatalok pedig segítséget kapnak
munkájukhoz. 
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Ezen  kívül egy játszótér gondozását és működtetését is végzik már, de tervezik más  zöldterületek rendbetételét és folyamatos ápolását is. Az egyesület vezetője  szerint a saját kezűlegelvégzett munka magával hozza annak megbecsülését is.  Minden érdeklődő talál magánakmunkát, várják az itt élő emberek ötleteit,  javaslatait arra, hogy milyen feladatokat vehetne átaz egyesület a várostól. Nem  kívánnak senkit kirekeszteni ebből a körből, ezért fiatal ésidősebb polgárokat  egyaránt szeretnének megnyerni az ügynek.Csizi  Péter országgyűlési képviselő, a város népjóléti és sport bizottságának elnöke  is résztvett a megbeszélésen Kővári János képviselőtársával együtt. Csizi szerint  a civilegyesületekre egyre nagyobb szerep vár a közéletben. Náluk senki sem  tudja jobban, hogyazon a területen, ahol élnek, mire lenne leginkább szükség.  Sok Nyugat-európai példát látott,ahol a mostani kezdeményezéshez hasonlóan a  civilek szervezik az adott városrész kulturális,sport és közéleti eseményeit,  részt vesznek a lakóterület gondozásában, működtetésében. Azországgyűlési  választás kampányában a képviselő egyik választási ígérete volt, hogy a körzetében a civileket bevonja az önkormányzati feladatok ellátásába. Most úgy érzi, hogy ezek az elképzelések  kezdenek testetölteni.Az  est egyik kellemes színfoltja volt, hogy a KÉK borlovagja Dombi-Mirolya Erzsébet,  akiegyben a művelődési ház igazgatónője, profi borkóstolással lepte meg az  egybegyűlteket. Arozé borok kortyolgatása közben a keleti, déli és nyugati  városrészek egyesületeinek képviselőia civil szervezetek összefogásának  lehetőségéről és a közéleti szerepvállalásukrólbeszélgettek.        
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